

# Styremøte NJFF-Troms

08.04.2024

Sted: Bardufosstun

Kl.18.00

Til Stede: Linda, Stian, Siw, Anders, Håkon, Lise, Eldar Berli

På Teams: Linda V, Sigurd A, Geir

Forfall: Gunnar

## Sak 17-24 Godkjenning av innkallelse og saksliste

**Vedtak:** Innkallelse og saksliste godkjennes

## Sak 18-24 Godkjenning av referat fra styremøte nr.2. 2024

Referat fra siste styremøte er sendt ut i etterkant av styremøte.

**Vedtak:** Referat fra styremøte godkjennes.

## Sak 19-24 Runde rundt bordet

- Hva har du gjort siden sist?

Håkon: Stock til regionlagsrifla. Planlegger Rifleinstruktørkurs. Ballangen ønsker

Standplasslederkurs, søkt stilling som forbundsinstruktør, bortreise fra 13. mai- 22 sept. Jobb.

Linda: Kvinneutvalget har hatt ett teamsmøte. Linda har informert utvalget om aktivitetene.

Utsetter konferansen til august. Vil ha mnd. Oppfølging innad i utvalget.

Anders: Gjennomført Vintercamp for ungdom, litt få deltakere. – Lite planlagt fra Dyrøy JFF.

Dårlig vær skapte litt utfordringer. Sendes ut evalueringsskjema til deltakere og ansvarlige, i løpet av neste uke.

Har vært sendt ut litt info til resten av utvalget, for å høre om hva de kan bidra med i utvalget.

Har fått tilbakemelding, om at de skulle se på hva som kunne være aktuelt å være med på.

Lise:

Har hatt møte i Småviltutvalget. Gåsejaktprosjektet- Harald skal starte dialogen med bondelaget. Stig Allan, kontakte Svein Ove.

Predatorjakt- lister er oppdatert. Slutten av april trekking av premier 27. april mulig live sending.

Villmarksmessa: Startet planlegging, Lager plakater for hvert enkelt lokallag. Bestilling av reklame materiell. Ringe igjen til uka for oppfølging.

Diskutert om å få med Guro og Mina og Jeger Hansen

Geir: Lokalforeningsarbeid.

Ungdomscamp Sør- Troms planene til NJFF-Troms

Sigurd:

Fiskeutvalget har hatt første møte rett etter årsmøtet. Har jobbet med laksefiskecampen for

kvinner. Utfordringer til leie av vald i Dividalen. Har fått booket alle kort fra sone 10 og 3 kort i

sone 8. 11- 14 juli. Fiskeutvalget er i gang.

Siw:

Har fulgt opp forespørsler fra lokalforeninger når Reg.sek har hatt ferie.



FNF-Troms:

Anders har deltatt på styresamling i FNF.

FNF har sitt årsmøte 10 april.

Vedtak: Anders blir stemmeberettiget for NJFF-Troms.

TROBUR:

Kandidater til styret i TROBUR.

Anders har tatt dette opp med utvalgsmedlemmene i ungdomsutvalget, og følger dette opp med disse. Hvis ingen av disse er aktuelle, kan sønnen til Anders representere NJFF-Troms.

Årsmøte 30. april. Forslag til styrekandidat må meldes inn innen 16 april.

Vedtak: Representant til årsmøtet blir styrekandidaten fra NJFF-Troms.

### Sak 20- 24 Orienteringssaker fra regionsekretær

- Oppfølging av lokalforeninger
- Podkast- Oppstart innspilling og plan framover
- Vindkraft Balsfjord- FNF og Balsfjord JFF
- Søknad Statskog Prosjekt Fjellrypetaksering
- Pressemelding fra Statskog [Frister ungdom med elgjakt | Statskog SF \(ntb.no\)](#)
- **Pølse verksted**
- **Utvide mal lista til hele styret i lokalforeningene.**

### Sak 21-24 Styrets oppgaver og rolle

- Orientering fra Eldar Berli til Styret.

### Sak 22- 24 Aktivitetsplan og kommende aktiviteter

- Gjennomgang av aktivitetsplanen  
Sjøørret camp, avslag på tilskudd fra Statsforvalter.  
Styret innstiller at campen skal gjennomføres uavhengig av tilskudd, men aktiviteten skal ikke gå i underskudd med mer enn kr 15000,- i budsjett.
- FM jaktfelt og Elgbane  
August 17-18
- Laksefiskekurs for jenter og Sjøørretcamp ungdom
  - Hva gjør vi? Vi har fått avslag på søknaden til Statsforvalteren om tilskudd til disse to aktivitetene.
  - Styret innstiller til at Laksefiskecampen for kvinner gjennomføres uavhengig av tilskudd, men aktiviteten skal ikke gå i underskudd med mer enn kr 15000,- i budsjett.
- Fordeling av fiskestenger fra Statskog

### Sak 23- 24 Kandidat (er) til forbundsstyret

- Gjennomgang av kandidat(er) til forbundsstyret fra NJFF-Troms
- Enstemmig styre stiller seg bak forslag til kandidaten.

### Sak 24- 24 Økonomi

- Åpne poster kunder  
Faktura hvor det er usikkerhet om deltakelse avskrives.  
Faktura ungdomssamling avskrives  
Purrer på det som ikke faller inn under overstående vedtak.

### Sak 25- 24 Villmarksmessa 2024

- Arbeidsgruppe  
Geir, Lise og Sigurd
- Ansvar  
Lise og Geir
- Fordeling av arbeidsoppgaver

Aktuelle på Stand: Susann, Sigurd, Gunnar, Geir, Svein- Edgar, Harald, Stig Allan, Per, Karl-Petter, Siw, Rolf

### Sak 26-24 Eventuelt

Nye Instruktører til regionlaget.

Neste styremøte satt til:

Styremøte på Teams 22.05.24 kl.18.00